
 

  
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VIІІ скликання 

 

П Р О Т О К О Л 

 

 

18.12.2024                                           м. Черкаси                                        № 18  

 

засідання президії обласної ради 

 

Присутні 

члени президії: 

 

 

Підгорний Анатолій, Табурець Ігор,    

Сущенко Роман, Лісовий Сергій, Куклін Олег, 

Віштак Ігор, Таран Євген, Гончаренко Віктор,              

Журба Світлана, Данилевський Валерій, 

Плічко Григорій, Коваленко Олександр, 

Радуцький Олександр     

 

запрошені: заступники голови облдержадміністрації,             

керівники структурних підрозділів 

облдержадміністрації, територіальних органів 

міністерств та інших центральних органів 

виконавчої влади в області (список додається) 

  

від виконавчого 

апарату обласної ради:                  

Горна Наталія, Мазур Людмила, Бреус Ольга,               

Звягінцева Олена, Загребельний Юрій, 

Волошина Аліна, Орленко Олена, Рак Олексій, 

Білик Сніжана, Грицаченко Сергій 

 

 

 

 

 

 

Головуючий – Анатолій Підгорний 
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Порядок денний:  

Про погодження питань порядку денного двадцять сьомої сесії 

обласної ради восьмого скликання                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   
1. Про призначення Людмили Осейко на посаду директора комунального 

закладу «Обласний центр соціально-психологічної допомоги» Черкаської             

обласної ради 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення               

та роботи з персоналом виконавчого апарату 

обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                               

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту населення 

 

 2. Питання управління майном обласної комунальної власності 

 

1) Про зміну найменування ЗВЕНИГОРОДСЬКОГО БУДИНКУ-

ІНТЕРНАТУ ДЛЯ ІНВАЛІДІВ ТА ПРЕСТАРІЛИХ 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Грицик 

Леонід Володимирович 

- в.о. директора Звенигородського будинку-

інтернату для інвалідів та престарілих 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту 

населення 
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2) Про зміну найменування РОТМІСТРІВСЬКОГО БУДИНКУ-

ІНТЕРНАТУ ДЛЯ ГРОМАДЯН ПОХИЛОГО ВІКУ ТА ІНВАЛІДІВ 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Гончаренко 

Надія Василівна 

- директор Ротмістрівського будинку-інтернату 

для громадян похилого віку та інвалідів 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту 

населення 

 

 

3) Про надання згоди на безоплатну передачу окремого індивідуально 

визначеного майна з комунальної власності Червонослобідської сільської 

територіальної громади до спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Гуськов 

Микола Володимирович 

- головний лікар комунального некомерційного 

підприємства «Черкаська центральна районна 

лікарня Червонослобідської сільської ради» 

Михно 

Світлана Леонідівна 

- директор комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний центр 

медичної реабілітації та паліативної допомоги 

дітям Черкаської обласної ради» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту 

населення 
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4) Про передачу майна 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Могилей  

Василь Степанович 

- директор комунального закладу «Михайлівська 

спеціальна школа Черкаської обласної ради» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту 

населення 

 

5) Про списання майна 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Казмірук 

Володимир Іванович 

- в.о. директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний клінічний 

госпіталь ветеранів війни Черкаської обласної 

ради» 

Шило 

Віталій Миколайович 

- в.о. директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради» 

Кондрацький 

Микола Іванович 

- директор комунального некомерційного 

підприємства «Черкаська обласна дитяча лікарня 

Черкаської обласної ради» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту 

населення 
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6.1.) Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

«ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

Доповідають: 

Уманець  

Антоніна Сергіївна 

 начальник Управління охорони здоров’я обласної 

державної адміністрації 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Масенко 

Наталія Володимирівна 

- директор комунального закладу «Черкаський 

обласний центр медико-соціальної експертизи 

Черкаської обласної ради» 

Бараненко 

Галина Валентинівна 

- начальник КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ 

«ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ІНФОРМАЦІЙНО-

АНАЛІТИЧНИЙ ЦЕНТР МЕДИЧНОЇ 

СТАТИСТИКИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту 

населення 

 

6.2.) Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

«ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Шило 

Віталій Миколайович 

- в.о. директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту 

населення 
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7) Про надання згоди суб’єкту спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області на внесення змін до видів економічної 

діяльності 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Михно 

Світлана Леонідівна 

- директор комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний центр 

медичної реабілітації та паліативної допомоги 

дітям Черкаської обласної ради» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту 

населення 

 

3. Про затвердження Програми підтримки комунального підприємства 

«Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» на 2025-2027  роки 

Доповідають: 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань комунальної власності, 

підприємництва                               та 

регуляторної політики 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради         

з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 

Таран 

Євген Володимирович 

 голова постійної комісії обласної ради         

з питань розвитку інфраструктури та 

житлово-комунального господарства 

 

4. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області 

на 2025 рік 

Доповідають: 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради         

з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 
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5. Про обласну цільову соціальну програму «Молодь Черкащини»                              

на 2025 рік 

Доповідають: 

Солодкий 

Іван Володимирович  

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді 

та спорту обласної державної адміністрації 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради             

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

6. Про обласну програму забезпечення матеріально-технічного та 

інноваційного розвитку закладів освіти Черкаської області на 2025-2029 роки 

Доповідають: 

Сімушіна 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління – начальник 

відділу дошкільної, загальної середньої, 

інклюзивної та позашкільної освіти Управління 

освіти і науки обласної державної адміністрації 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

соціально-економічного розвитку, бюджету                   

та фінансів 

7. Про Комплексну програму забезпечення техногенної та пожежної 

безпеки на території області, вжиття заходів щодо ліквідації наслідків 

можливих надзвичайних ситуацій, подій та забезпечення цивільного захисту 

населення на 2025-2027 роки 

Доповідають: 

Євпак 

Олександр Васильович 

- начальник Головного управління Держаної 

служби України з надзвичайних ситуацій у 

Черкаській області 

Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань  

екології, використання природних ресурсів              

та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

8. Про внесення змін до у додаток 2 до  Програми територіальної оборони 

на 2023-2027 роки 

Доповідають: 
Озеран 

Сергій Анатолійович 

- директор Департаменту цивільного захисту, оборонної 

роботи та взаємодії з правоохоронними органами 

обласної державної адміністрації 

Куклін 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

регламенту, місцевого самоврядування, забезпечення 

правопорядку та захисту прав людини 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради         з 

питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 
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9. Про внесення змін до рішення обласної ради від 02.12.2022 № 15-

21/VIII «Про Комплексну програму функціонування та розвитку системи 

цивільного захисту області, створення регіонального матеріально-технічного 

резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та 

особливий період  на 2023-2027 роки» 

Доповідають: 

Озеран 

Сергій Анатолійович 

- директор Департаменту цивільного захисту, 

оборонної роботи та взаємодії з 

правоохоронними органами обласної 

державної адміністрації 

Бондаренко 

  Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків надзвичайних 

ситуацій 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради         з 

питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 

 

10. Про внесення змін до рішення обласної ради від 19.02.2016 № 3-17/VII 

«Про обласну програму «Шкільний автобус» на 2016-2024 роки» 

Доповідають: 

Сімушіна 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління – начальник 

відділу дошкільної, загальної середньої, 

інклюзивної та позашкільної освіти Управління 

освіти і науки обласної державної адміністрації 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

11. Про внесення змін до Програми розвитку малого та середнього 

підприємництва Черкаської області на 2021-2025 роки 

Доповідають: 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального розвитку 

обласної державної адміністрації 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 
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12. Про внесення змін до рішення обласної ради від 12.03.2020 № 36-

37/VII «Про обласну програму профілактики та протидії злочинності у 

Черкаській області на 2020-2024 роки «Безпечна Черкащина» 

Доповідають: 

Гудима 

Олег Олександрович 

- начальник Головного управління 

Національної поліції в Черкаській області 

  Куклін 

Олег Володимирович 

 

- голова постійної комісії обласної ради            

з питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради         з 

питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 

 

13. Про оголошення 2025 року роком Василя Симоненка 

Доповідають: 

Шабатін 

Олександр Олексійович 

- начальник управління культури та охорони 

культурної спадщини обласної державної 

адміністрації 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

 голова постійної комісії обласної ради з питань  

освіти, науки, культури, молодіжної політики та 

спорту 

 

14. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області 

(ботанічний заказник місцевого значення «Циганський Яр», філія «Чигиринське 

лісове господарство») 

Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник Управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань  

екології, використання природних ресурсів              

та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

 

15. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області 

(ботанічний заказник місцевого значення «Сотницький Яр», філія 

«Чигиринське лісове господарство») 

Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник Управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань  

екології, використання природних ресурсів              

та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 
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16. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області 

(ботанічний заказник місцевого значення «Євенкове», філія «Чигиринське 

лісове господарство») 

Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник Управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань  

екології, використання природних ресурсів              

та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

  

 17.  Про надання ТОВ «Мисливський клуб Фазан» у користування 

мисливських угідь 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення               

та роботи з персоналом виконавчого апарату 

обласної ради 

Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань  

екології, використання природних ресурсів              

та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

  

 18. Про план роботи Черкаської обласної ради на 2025 рік 

Доповідають: 

Бреус 

Ольга Володимирівна 

 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

Куклін 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради             з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

  

 19. Про регуляторну діяльність Черкаської обласної ради у 2025 році 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

  

 

 

 

 

 



 11 

 20. Про дострокове припинення повноважень депутата Черкаської 

обласної ради VIII скликання Добрянської І.І. 

Доповідають: 

Бреус  

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

Куклін 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 

21. Про дострокове припинення повноважень депутата Черкаської 

обласної ради VIII скликання Ковальчука О.С. 

Доповідають: 

Бреус  

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

Куклін 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 

22. Про дострокове припинення повноважень депутата Черкаської 

обласної ради VIII скликання Рудої Н.С. 

Доповідають: 

Бреус 

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

Куклін 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

  

 23. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Верховної Ради 

України та Кабінету Міністрів України щодо забезпечення гідної заробітної 

плати педагогічним та науково-педагогічним працівникам 

Доповідає: 

Коваль 

Віталій Володимирович 

- керівник фракції політичної партії 

«ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ» в обласній 

раді 
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Проведення реєстрації членів президії обласної ради 

Зареєстровано 13 членів президії обласної ради 

 

Проведення реєстрації членів президії обласної ради 

Зареєстровано 13 членів президії обласної ради 

 

 

Головуючий повідомив, що 10 грудня 2024 року видано розпорядження 

«Про скликання двадцять сьомої сесії обласної ради VIII скликання».  

Запропонував затвердити порядок денний засідання президії обласної 

ради та перейти до розгляду питань. 

 

Голосування за порядок денний засідання президії обласної ради:  

«За» -  13, «проти» - 0, «утрималось» -  0, «не голосувало» -  0. 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про призначення Людмили Осейко на посаду 

директора комунального закладу «Обласний центр соціально-психологічної 

допомоги» Черкаської обласної ради. 

 

Голосування (за включення в порядок денний сесії обласної ради):  

«За» -  13, «проти» - 0, «утрималось» -  0, «не голосувало» -  0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 

 Анатолій Підгорний повідомив, що відбулися не всі засідання постійних 

комісій обласної ради. Звернув увагу, що питання порядку денного сесії 

обласної ради остаточно будуть сформовані за результатами розгляду питань 

постійними комісіями обласної ради, які відбудуться до сесії. 

 

2. Питання управління майном обласної комунальної власності 

 

2.1) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про зміну найменування ЗВЕНИГОРОДСЬКОГО 

БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ ДЛЯ ІНВАЛІДІВ ТА ПРЕСТАРІЛИХ. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести       

на розгляд сесії. 
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2.2) СЛУХАЛИ:  

 Анатолія Підгорного - Про зміну найменування 

РОТМІСТРІВСЬКОГО БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ ДЛЯ ГРОМАДЯН 

ПОХИЛОГО ВІКУ ТА ІНВАЛІДІВ. 

 

Голосування :  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 

2.3) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про надання згоди на безоплатну передачу 

окремого індивідуально визначеного майна з комунальної власності 

Червонослобідської сільської територіальної громади до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 

 2.4) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про передачу майна. 

 

Голосування (за включення в порядок денний сесії обласної ради):  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 

2.5) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про списання майна. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 



 14 

 Підгорний Анатолій повідомив, що з питання «Про припинення 

юридичної особи – КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ 

ЦЕНТР МЕДИКО-СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ» на розгляд запропоновано два проєкти рішення.  

Зазначив, що вони різні, кожне із них не набрало необхідної кількості 

голосів, але на комісії були розглянуті. Звернув увагу, що на сесію обласної 

ради буде внесено два проєкти рішення або ж буде напрацьований спільний 

проєкт рішення, який буде прийнятний для всіх членів комісій та депутатів. 

 

ВИСТУПИЛИ: Табурець І.І. 

 

2.6.1.) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-

СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» (щодо 

приєднання до КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ 

ІНФОРМАЦІЙНО-АНАЛІТИЧНИЙ ЦЕНТР МЕДИЧНОЇ СТАТИСТИКИ 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ»). 

 

Голосування (за включення в порядок денний сесії обласної ради):  

«За» - 10, «проти» -0, «утрималось» - 3, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 

2.6.2.) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-

СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» (щодо 

приєднання до комунального некомерційного підприємства «Черкаська обласна 

лікарня Черкаської обласної ради»). 

 

Голосування (за включення в порядок денний сесії обласної ради):  

«За» - 9, «проти» -0, «утрималось» - 4, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести       

на розгляд сесії. 
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2.7) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про надання згоди суб’єкту спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на внесення змін до 

видів економічної діяльності. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести       

на розгляд сесії. 

 

3.  СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про затвердження Програми підтримки 

комунального підприємства «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» на 

2025-2027  роки. 

Поінформував, що проєкт рішення не був розглянутий на засіданнях 

профільних постійних комісій. Поставив на голосування за включення питання 

в порядок денний сесії обласної ради за умови розгляду на засіданнях 

профільних постійних комісій.  

 

Голосування (за включення питання в порядок денний сесії обласної 

ради за умови розгляду на засіданнях профільних постійних комісій):  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії за умови розгляду на засіданнях профільних постійних 

комісій. 

 

4.  СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про Програму економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2025 рік. 

 

Голосування (за включення в порядок денний сесії обласної ради за 

умови розгляду на засіданні постійної комісії):  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії за умови розгляду на засіданні постійної комісії. 
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5. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про обласну цільову соціальну програму «Молодь 

Черкащини»  на 2025 рік. 
 

Голосування (за включення в порядок денний сесії обласної ради):  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 

6. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного – Про обласну програму забезпечення матеріально-

технічного та інноваційного розвитку закладів освіти Черкаської області на 

2025-2029 роки. 

 

Голосування (за включення в порядок денний сесії обласної ради):  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести       

на розгляд сесії. 

 

7. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного – Про Комплексну програму забезпечення 

техногенної та пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо 

ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій, подій та забезпечення 

цивільного захисту населення на 2025-2027 роки. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести               

на розгляд сесії. 

 

8. СЛУХАЛИ:  

 Анатолія Підгорного - Про внесення змін до у додаток 2 до  Програми 

територіальної оборони на 2023-2027 роки. 

 

Голосування (за включення питання в порядок денний сесії обласної 

ради за умови розгляду на засіданнях профільних постійних комісій):  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії за умови розгляду на засіданнях профільних постійних 

комісій. 

 

9. СЛУХАЛИ:  

 Анатолія Підгорного - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

02.12.2022 № 15-21/VIII «Про Комплексну програму функціонування та розвитку 

системи цивільного захисту області, створення регіонального матеріально-

технічного резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у 

мирний час та особливий період  на 2023-2027 роки». 

 

Голосування (за включення питання в порядок денний сесії обласної 

ради за умови розгляду на засіданнях профільних постійних комісій):  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести              

на розгляд сесії за умови розгляду на засіданнях профільних постійних 

комісій. 

 

10. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного – Про внесення змін до рішення обласної ради від 

19.02.2016 № 3-17/VII «Про обласну програму «Шкільний автобус» на 2016-

2024 роки». 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести                

на розгляд сесії. 

 

11. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про внесення змін до Програми розвитку малого 

та середнього підприємництва Черкаської області на 2021-2025 роки. 

 

Голосування:  

«За» - 12, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести              

на розгляд сесії. 
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12. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного – Про внесення змін до рішення обласної ради від 

12.03.2020 № 36-37/VII «Про обласну програму профілактики та протидії 

злочинності у Черкаській області на 2020-2024 роки «Безпечна Черкащина». 

 

Голосування (за включення питання в порядок денний сесії обласної 

ради за умови розгляду на засіданнях профільних постійних комісій):  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести            

на розгляд сесії за умови розгляду на засіданнях профільних постійних 

комісій. 

13. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про оголошення 2025 року роком                             

Василя Симоненка. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести              

на розгляд сесії. 

 

14. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про території та об'єкти природно-заповідного 

фонду області (ботанічний заказник місцевого значення «Циганський Яр», філія 

«Чигиринське лісове господарство»). 

 

Голосування:  
«За» - 12, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести           

на розгляд сесії. 

 

15. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про території та об'єкти природно-заповідного 

фонду області (ботанічний заказник місцевого значення «Сотницький Яр», 

філія «Чигиринське лісове господарство»). 

 

Голосування:  

«За» - 12, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 
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ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести              

на розгляд сесії. 

 

16. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про території та об'єкти природно-заповідного 

фонду області (ботанічний заказник місцевого значення «Євенкове», філія 

«Чигиринське лісове господарство»). 

 

Голосування:  

«За» - 11, «проти» - 0, «утрималось» - 1, «не голосувало» - 1. 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести               

на розгляд сесії. 

 

17. СЛУХАЛИ:  

 Анатолія Підгорного - Про надання ТОВ «Мисливський клуб Фазан» у 

користування мисливських угідь. Зазначив, що питання не розглянуте на 

засіданні постійної комісії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Плічко Григорій, Радуцький Олександр, Віштак Ігор,          

Мазур Людмила. 

 Мазур Людмила зачитала проєкт рішення. Зазначила, що проєкт рішення 

розроблений у зв’язку із надходженням подання від Державного агентства 

лісових ресурсів України. 

 

Голосування (за включення питання в порядок денний сесії обласної 

ради за умови розгляду на засіданні постійної комісії з питань  екології, 

використання природних ресурсів та ліквідації наслідків надзвичайних 

ситуацій):  
«За» - 4, «проти» - 0, «утрималось» - 8, «не голосувало» - 1. 

(рішення не прийнято) 

 

18. СЛУХАЛИ:  

 Анатолія Підгорного - Про план роботи Черкаської обласної ради                    

на 2025 рік. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести                

на розгляд сесії. 
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19. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про регуляторну діяльність Черкаської обласної ради 

у 2025 році. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести                

на розгляд сесії. 

 

20. СЛУХАЛИ:  

 Анатолія Підгорного - Про дострокове припинення повноважень депутата 

Черкаської обласної ради VIII скликання Добрянської І.І. 

 

ВИСТУПИЛИ: Лісовий Сергій. 

 

Голосування (за включення в порядок денний сесії обласної ради):  

«За» - 5, «проти» - 1, «утрималось» - 4, «не голосувало» - 3. 

(рішення не прийнято) 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома.  

 

 21. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного – Про дострокове припинення повноважень 

депутата Черкаської обласної ради VIII скликання Ковальчука О.С. 

 

Голосування:  

«За» - 5, «проти» - 0, «утрималось» - 4, «не голосувало» - 4. 

(рішення не прийнято) 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома.  

 

22. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про дострокове припинення повноважень депутата 

Черкаської обласної ради VIII скликання Рудої Н.С. 

 

Голосування:  

«За» - 5, «проти» - 0, «утрималось» - 4, «не голосувало» - 4. 

(рішення не прийнято) 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома.  
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23. СЛУХАЛИ:  

 Анатолія Підгорного - Про звернення депутатів Черкаської обласної ради 

до Верховної Ради України та Кабінету Міністрів України щодо забезпечення 

гідної заробітної плати педагогічним та науково-педагогічним працівникам. 

 

Голосування:  

«За» - 11, «проти» - 0, «утрималось» - 2, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести              

на розгляд сесії. 

 

Різне. 

 

ВИСТУПИЛИ: Віштак Ігор, Табурець Ігор, представник Департаменту 

агропромислового розвитку.  

 Віштак Ігор поінформував членів президії обласної ради, що 

Міністерством аграрної політики та продовольства України надіслано для 

розгляду звернення до обласних військових адміністрацій про заходи 

підтримки агропромислового комплексу на 2025 рік. 

Зазначив, що в державному бюджеті заплановано кошти у сумі один 

мільярд гривень за умови спів фінансування із місцевими бюджетами за двома 

напрямками: вторинна переробка; розвиток галузі тваринництва, зокрема 

великої рогатої худоби. 

Звернув увагу, що Програмою соціально-економічного розвитку означені 

заходи не передбачені, спеціальна обласна програма теж відсутня. Задля участі 

області в державній програмі запропонував депутатам обласної ради 

оперативно попрацювати в цьому напрямку. 

 

 

 

Голова обласної ради                                                         Анатолій ПІДГОРНИЙ 

 

 


